
 
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ DOZORČNÍ RADY DDM VĚTRNÍK, LIBEREC, 

P. O. KONANÉHO DNE 14. 03. 2019 
 
Místo setkání: DDM Větrník, Liberec, p.o., Riegrova 16 
Přítomni: 

 Dozorčí rada: Mgr. Rosenbergová Věra – předsedkyně  
Ing. Novák Jiří 
Ing. Mgr. Zdráhala Petr 

 DDM Větrník:  Mgr. Marta Kultová 
 Omluveni: 

Zapisovatel:   Mgr. Marta Kultová 
 
Zahájeno v 8.30 
 
PROGRAM 
1. Prohlídka vnitřních prostor a zahrady DDM Větrník 
2. Diskuze nad některými problémy DDM Větrník  
3. Naplánování dalšího termínu setkání  
 
Bod č. 1 
Dozorčí rada se seznámila s prostory v DDM Větrník, kde probíhá zájmová činnost a s částí 
prostor určených ke skladování materiálů a pomůcek. Rovněž si zástupci dozorčí rady prohlédli 
sklepní prostor, který doposud z bezpečnostních důvodů využíván nebyl, ale je připravován 
jako skladovací prostory. Havarijní stav sklepa byl odstraněn a v současné chvíli se řeší vlhkost 
stěn, která přetrvává i po hydroizolaci vnějších prostor. 
V rámci prohlídky byly navštíveny i venkovní prostory DDM. Pan Novák znovu upozornil na 
prostor u garáže. Vzhledem k nedostatku prostor slouží toto místo jako určité překladiště věcí. 
Část věcí byla nicméně vyklizena, ale zbytek věcí bude uskladněn až v nově zbudovaném 
zázemí (termín realizace cca do konce I. pololetí 2019).  
Dále si členové dozorčí rady prohlédli prostory zahrady. Významná část těchto prostor nebyla 
do převodu organizace využívána a nyní prochází pozemními úpravami, rekultivací a 
postupným „zabydlováním“ naučnými, hravými a sportovními prvky. Konečná podoba zahrady 
ale bude otázkou práce několika let. 
V rámci prohlídky byl zmíněn i problém posunů plotů dvou sousedů na pozemky SML. 
  
Bod č. 2 
Z problémů DDM Větrník byly diskutovány možnosti, jak zabránit stavbě čističky v těsné 
blízkosti ubytovny v Oldřichově v Hájích. V blízké době je naplánována návštěva starosty obce 
Oldřichov v Hájích vedoucím odboru majetkové správy, náměstkem majetkové správy a 
ředitelkou DDM.  
Dále se opět diskutovalo nad nedostatkem lektorů na kroužky, kdy jedním z řešení by mohlo 
být orientování nabídky nejen na studenty TUL, ale i na studenty SŠ. S panem Zdráhalou byla 
domluvena propagace nabídky vedení kroužků v DDM Větrník na SPŠSE a VOŠ Liberec.  
 
 



Bod č. 3 
Další setkání dozorčí rady bylo naplánováno na 2. 5. v 8.30 ve V-klubu. 
 
Ukončeno v 10.55 
 
V Liberci dne 14. března 2019  
 
Zapsala: Mgr. Marta Kultová 
Ověřil/a: Ing. Mgr. Zdráhala Petr 
 
 
 
 
 


